

## \_\_\_\_學年度第\_\_\_\_學期【課堂演講】成果報告表

## Lecture Report for \_\_\_\_\_semester of the academic year

|                         |  |                         |  |              |           |
|-------------------------|--|-------------------------|--|--------------|-----------|
| 選課號碼<br>Number          |  | 課程名稱<br>Course          |  | 演講日期<br>Date | 年 月 日     |
| 教師姓名<br>Teacher         |  | 教師職稱<br>Title           |  | 節次<br>Time   | 第 節 : ~ : |
| 講者姓名<br>Speaker         |  | 講者現職<br>Speaker<br>work |  |              |           |
| 講題<br>Topic             |  |                         |  |              |           |
| 演講關鍵詞<br>Keywords       | (註:須與講題內容具相關性)   |                         |  |              |           |
| 學習成果<br>learning result | <p>※請簡述學生課堂實際參與情形及學習成果。(至少 200 字)<br/>Please briefly describe the students' actual participation in the classroom and their learning outcomes.<br/>(minimum 200 words)</p> |                         |  |              |           |

|  |  |
|--|--|
| <p>檢討改進<br/>Review and<br/>improve</p> | <p>※請簡述本次演講可以檢討改進之處。至少 100 字<br/>Please briefly describe where this presentation could review improvements. (minimum 100 words))</p>   |
| <p>演講照片<br/>Lecture photos</p>         | <p>※請記錄本次演講授課情形，如同步直播或影片撥放，請詳實紀錄並提供 4 張(含)以上照片。<br/>Please record the teaching situation of this lecture, such as simultaneous live broadcast or video playback, please record in detail and provide 4 (inclusive) or more photos.</p> |

Remarks:

- 1.Please send the electronic file of the achievement report to pylin@nchu.edu.tw within 2 weeks after the end of the event, thank you.
- 2.If you have any questions, please contact Ms. Lin, the organizer, and the contact number is (04) 2284-0597 ext. 26.

※本表單蒐集之個人資料，僅限「通識課程教學品質提升計畫」使用，非經當事人同意，絕不轉做其他用途，亦不會公布任何資訊，並遵循本校資料保存與安全控管相關規定辦理。